
Denarja je premalo
V naši občini smo do sedaj zgradili iz III. samoprispevka prizidke k

osnovnima šolama Jože Moškrič in Karel Destovnik- kajuh ter k V VO
Nove Jarše, prav kmalu pa bo dokončno urejena tudi telovadnica k OŠ
Ketteja in Muma. Po programu tega samoprispevka bi morali v občini
postaviti še osnovno šolo v Zgornjem Kašlju, vrtec v Štepanjskem na-
selju, zdravstveni dom na Fužinah in prizidek k OŠ Adolfa Jakhla v
Zalogu.

Prav ti štirje še nezgrajeni objekti
so bili predmet pogovora na razšir-
jeni seji operativnega odbora za iz-
gradnjo objektov družbenega stan-
darda naše občine 18. oktobra.
Očitno je namreč. da denarja za vsa
načrtovana poslopja ne bo dovolj.
Ker pa so razmere v občini prav v šol-
stvu, zdravstvu in otroškem varstvu
zelo pereče, bolj kot v drugih Ijub-
ljanskih občinah. saj se v nekaterih
celo število prebivalcev zmanjšuje,
medtem ko jih je v naši občini že zdaj
okoli 70 tisoč (ko bo do konca zgra-
jena stanovanjska soseska Fužine. pa
se bo njihovo število povečalo še za
16 tisoč), se člani odbora niso mogji
sprijazniti s tem. da nekateri načrto-
vanih objektov ne bi zgradili.

Predvsem je tu vprašanje zidavc
zdravstvenega doma na Fužinah;
izvršni svet mesta Ljubljane je letos
poleti sklcnil, da se njegova gradnja
prestavi, kajti prednost naj bi imela
nova ljubljanska porodnišnica. Pred-
stavnik izvršnega odbora skupnosti
III. samoprispevka je ob nekaterih
pripombah članov našega operativ-
nega odbora poudaril, da ne gre za
prepoved gradnje — dom lahko po-
stavimo. če imamo denar, vendar ne
moremo računatj na kakršnokoli
drugo pomoč; kdaj bo zdravstveni sis
sposoben prispevati delež. za kate-
rega se je obvezal, k njegovi gradnji,
pa tudi ni mogoče reči. Navzoči so se

strinjali s tcm, da porodnišnieo v
Ljubljani zelo potrcbujemo, vcndar
smo vseskozi poudarjali, da ima
prcdnost osnovno zdravstveno var-
slvo. Prav tega pa v naši občini ni vcč
mogoče zagotavljati.

Predsednica našega komiteja za
družbene dejavnosti Marijana Štur-
bej je dejala, da v mestu kar naprcj
opozarjamo na tcžave našc občinc.
vcndar nihče ne prisluhne tem bcse-
dam. Ne moremo pristati na to. da
gradimo stanovanja brez objektov
družbencga standarda. Kot jc bilo
povcdano že na vcč drugih sojah v
naši občini. so navznči tudi tokrat
poudarili. da bi moralo mesto sodc-
lovati pri gradnji spremljajočih ob-
jektov na Fužinah. Zadevo bi morali

postaviti na ostrino, so predlagali nc-
katcri. in preprosto ustaviti gradnjo
tc stanovanjske soseskc.

Prav prizadeto so izvenele besede
dr. Zvonka Rauberja. direktorja ZD
Moste. ko jc opisoval. kako nemo-
gočc so zaradi prostorske stiskc in z
njo povezanega premajhnega štcvila
zdravnikov razmcrc v tej ustanovi;
vse bolj sta zanemarjcni prcvcntiva,
mcdicina dcla. saj so sc zdravniki pri-
siljeni ukvarjati zgolj s kurativo; nc-
mogočc je stanje v ginekoloških am-
bulantah. dosti boljc pa tudi ni v
otroškem varstvu in splošnem var-
stvu odraslih. Prav zato sc v občini nc
morcmo kar tako odreči zdravstve-
ncmu domu na Fužinah. saj se bo
nanj usmerilo okoli 39.000 prebival-
cev.

Na tehtnici pa je tudi prizidck k OŠ
Adolfa Jakhla v Zalogu. kjcr gre za
novo telovadnicn in adaptacijo kuhi-
nje. Clani odbora so menili, da bi lo
šc kazalo premisliti. saj se število
probivalstva na tcm območju nc bo
vcč bistvcno povcčalo. V bližnji pri-
hodnosti namreč tu ni načrtovanih

novih gradcnj.
Ncgotova je tudi usoda šolc v

Zgornjcm Kašiju. Njena investicij-
ska vrcdnost je od takrat. ko je bila
načrtovana. pa do danes. narasla kar
šc za enkrat, tako da bi zidava zdaj
stala 140 milijonov dinarjev, iz 111.
samoprispcvka pa je zagotovljcna lc
polovica tega zneska.

Dvomi so tudi glede vrtca, ki bi ga
siccr morali po programu postaviti v
Stcpanjskem naselju, a je očitno,da
so potrcbe po njcm večjc v Novih
Fužinah. Podatki kažcjo. da bodo za
prihodnja leta zmoglji\osti VVO
Oton Župančič zadoščalc za potrcbc
vsch trch krajcvnih skupnosti Štc-
panjskcga naselja. Lctos so namreč
cclo ukinili enoto vrlca v blokih, pa
tudi vrtcc v Hrušici bi bil precej pra-
zcn. če ne bi vanj od drugje vozili
otrok, tudi iz Novih Fužin. Clani od-
bora so bili mncnja. da bi vrtec mo-
rali graditi v Novih Fužinah. začeti pa
bi ga morali pri priči. saj vrednost
denarja pada tako rckoc iz ure v uro.
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